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Protokół Nr  5/2018 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 15 maja 2018 r. 

 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2. Plany w zakresie sprzedaży nieruchomości miejskich w 2018 roku. 

3. Informacja dotycząca planowanych remontów dróg i chodników w mieście. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
    
Ad 1 

 Posiedzenie o godz. 800 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz porządek, 

głosując: za-5 (jednogłośnie).   

 

 

Ad 2 

 Plany w zakresie sprzedaży nieruchomości miejskich w 2018 roku przedstawiła Beata 

Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami. Planuje się zbyć następujące 

nieruchomości gruntowe:  

- ul. Ks. Zofii – 14 działek w przetargu nieograniczonym, będą sprzedawane w dwóch 

częściach, 

- ul. Sportowa – działki dla młodych – około 6 nieruchomości, 

- ul. Zwycięstwa – między nr 17 a nr 19 - sprzedaż na własność, 

- ul. Moniuszki – przed budynkiem 34, budownictwo jednorodzinne, 

- ul. Klonowa 6 – pod budownictwo wysokie, 

- róg ul. 1 Maja i ul. Asnyka – na skwerku, budownictwo mieszkaniowe, 

- ul. Drzymały – 2 nieruchomości koło sklepu Biedronka, 

- ul. Szosa Połczyńska – dz. 205 na usługi, koło firmy Pana Jasitczaka, 

- ul. Mickiewicza – 2.300 m2 pod usługi, 

- ul. Piłsudskiego 47 – działka  pod budownictwo wysokie, niskie i usługi, 

- ul. Świętochowskiego 28 – pod usługi i budownictwo mieszkaniowe, 

- ul. Krasickiego 2 – pod usługi i mieszkalnictwo wysokie, 

- ul. Lipowa 26 – okolice pralni, 

- ul. St. Kard. Wyszyńskiego 69 – budownictwo wielorodzinne, naprzeciw kamieniarza. 

 

Po wysłuchaniu informacji Przewodnicząca Komisji zamknęła w/w punkt. 

 

 

Ad 3 

Informację dotyczącą planowanych remontów dróg i chodników w mieście przedstawiła 

Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej. Planuje się m.in.: 
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- remont parkingu przy ul. Szpitalnej (przy cmentarzu komunalnym), 

- remont parkingu na ul. Kochanowskiego (obok płyt na wysokości ogródków 

działkowych) będzie utwardzenie dla osoby niepełnosprawnej), 

- na ul. Krakusa i Wandy zostanie wykonana zatoka postojowa, 

- na ul. Magazynowej zostanie wykonany głębszy ściek w celu odprowadzenia wody do 

klatki deszczowej,  

- na ul. Zwycięstwa przy pierwszej bramie wjazdowej zostanie wykonany chodnik, który 

połączy chodnik przy ul. Zwycięstwa, 

- na wysokości ulic: Wiślana, Chopina i Zwycięstwa zostanie naprawione zaniżenie 

w chodniku w związku z wypadkiem mieszkanki, 

- na ul. Chocimskiej nastąpi regulacja kostki kamiennej, gdzie został ściągnięty asfalt, 

- przy ul. Bolesława X i ul. Gryfitów zostaną zlikwidowane zagłębienia, czyli wycięte płyty 

i położony polbruk. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

P.Szyszlak – pytał o przejście dla pieszych na ul. Grunwaldzkiej? 

Naczelnik – odpowiedziała, że są potrzebne duże nakłady. Naczelnik podkreśliła, że 

w budżecie jest zapisane 530 tys. zł, w tym na utrzymanie dróg. 

J.Andrysiak – pytał o namalowanie pasów na ul. 1 Maja? 

Naczelnik – odpowiedziała, że do końca maja br. będą namalowane pasy. 

M.Siwek – pytał o realizację ul. Wybickiego w zakresie wymiany nawierzchni? 

Burmistrz – odpowiedział, że będzie proponował na najbliższej sesji zmianę w budżecie, bo 

brak jest środków. Burmistrz dodał, że udało się zrealizować dojazd do firmy BG Production 

ze środków zewnętrznych, na ulicę niebędącą drogą publiczną. 

J.Klonowska – zgłosiła, że na ul. Miłej postawiono lampę oświetleniową pośrodku chodnika. 

Burmistrz – odpowiedział, że na pozostawienie lamp zgodzili się mieszkańcy przy utwardzaniu 

ulicy. 

K.Skoczyk – pytał jaka by była możliwość, aby na ul. Lipowej przy kwiaciarni zrobić zakaz 

parkowania, bo tam stają samochody cały dzień i utrudniają prowadzenie działalności. 

Naczelnik – odpowiedziała, że tam należy wprowadzić parkometr, albo powinna reagować 

policja, bo jest ograniczenie zatrzymywania się do 15 minut. 

J.Andrysiak – zgłosił wniosek o wprowadzenie w mieście parkometrów, w miejscach  

wyznaczonych. 

Przewodnicząca Komisji  – poddała pod głosowanie wniosek skierowany do Komisji Rady: 

Komisja wnioskuje o wprowadzenie parkometrów w Białogardzie w miejscach 

uzgodnionych na komisjach Rady.  

Przegłosowano: za-3, przeciw-1, wstrzymało się-.1 

 

P.Szyszlak – proponował, aby w programie pilotażowym taki parkometr stał przy Urzędzie 

Miasta i przy Urzędzie Skarbowym, gdzie jest wzmożony ruch oraz na Placu Wolności, gdzie 

miał być ruch kołowy wyłączony z uwagi na zgłoszenie księdza, że wali się kościół. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodnicząca Komisji zamknęła w/w punkt. 

 

Ad 4 

W sprawach różnych głos zabrali radni:  

K.Skoczyk – pytał o wnioski w ramach budżetu obywatelskiego? 

Sekretarz – odpowiedział, że w terminie do 27 kwietnia br. wpłynęło 27 wniosków, z tego 2 

zostały ocenione negatywnie na etapie oceny merytorycznej i 1 na etapie oceny formalnej. 

Zespół weryfikujący sprawdził 24 wnioski i zostały one rekomendowane  do głosowania 
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przez mieszkańców. Głosowanie odbędzie się od 4 do 13 czerwca 2018 r. w formie 

elektronicznej i pisemnej. Obecnie wpłynęło jedno odwołanie. Sekretarz dodał, że na etapie 

oceny formalnej odrzucono wniosek dot. pomnika Pileckiego, ponieważ ktoś przeoczył, że 

nie było połowy formularzy a na etapie formalnym nie było możliwości poprawy. Należało 

złożyć drugi wniosek, gdzie była uwaga w przypadku wyboru wniosku, że wymagana jest 

uchwala Rady w sprawie ustanowienia pomnika. Poza tym dwa wnioski zaopiniowano 

negatywnie, pierwszy na ul. Wyspiańskiego niezgodny z koncepcją zagospodarowania 

terenów. Drugi projekt dot. wykonania dokumentacji technicznej przed domem kolektora 

deszczowego od ul. Grunwaldzkiej aż do lasku miejskiego. Sekretarz powiedział, że zasada 

budżetu obywatelskiego mówi, iż nie mogą być głosowane projekty, które zakładają tylko 

część zadania, np. dokumentacji technicznej. Ten projekt wpisuje się w to zastrzeżenie. Nie 

kwestionują przyjęcia dokumentacji. 

Burmistrz – zgłosił, że radni nie powinni podpisywać się pod wnioskiem dot. budżetu 

obywatelskiego, a tak zrobili radni K.Szyperski i A.Milczarek. 

Sekretarz - przedstawił skład Zespołu weryfikującego. 

Burmistrz – poinformował, że została zakupiona zamiatarka do ZGKiM.  

J.Klonowska – powiedziała, że takie inwestowanie w firmy powinno się odbywać w ramach 

potrzeb. 

Burmistrz – motywował, że taki sprzęt zastępuje 8 pracowników. 

J.Klonowska – poruszyła sprawę spotkania z mieszkańcami ul. Grunwaldzkiej wewnętrznej. 

Burmistrz – odpowiedział, że ustali termin takiego spotkania 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodnicząca Komisji zamknęła w/w punkt. 

 
 

Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.10
05

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

 
 

  Przewodnicząca Komisji 

 

         Jadwiga Klonowska 


